
Radna Miasta Poznania
Ewa Jemielity
Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości

Poznań, 28 lipca 2025 r.

Pan
Jacek Jaśkowiak
Prezydent Miasta Poznania

Zapytanie

w sprawie boiska Orlik

Szanowny Panie Prezydencie

W związku ze skargami Mieszkańców uprzejmie proszę o odpowiedź na
załączone poniżej pytania:

W lutym 2025 roku Szkoła  Podstawowa nr 51 została poinformowana przez
jednego z mieszkańców uczestniczących w spotkaniu w sprawie boiska Orlik
w dniu 4 grudnia 2024 roku o rażących rozbieżnościach pomiędzy protokołem
z tego spotkania sporządzonym przez sekretarz Szkoły, a rzeczywistym
jego przebiegiem. Na dowód mieszkaniec załączył stosowne fragmenty
nagrania z tego spotkania i jednocześnie zażądał uzupełnienia protokołu o
brakujące informacje (między innymi o deklaracji uczestniczącego w spotkaniu
wicedyrektora Wydziału Oświaty, pana Wiesława Banasia, że w razie potrzeby
Wydział Oświaty sfinansuje lepsze zabezpieczenie wejścia na boisko do piłki
nożnej) oraz usunięcia z niego nieprawdziwych informacji (między innymi o
wypowiedzi funkcjonariusza policji, który w rzeczywistości podał informacje
przeciwne względem tego co znalazło się w protokole). Dodatkowo mieszkaniec
zagroził podjęciem kroków prawnych w przypadku odmowy lub zignorowania
żądania. Dlaczego Szkoła nie zareagowała na ten wniosek i dlaczego nie
poprawiła i nie uzupełniła protokołu?

Jak wynika z nagrania spotkania w grudniu 2024 roku w sprawie boiska Orlik,
podczas tego spotkania mieszkańcy informowali o problemie wchodzenia
na boisko gdy jest ono zamknięte, o tym, że obecne zabezpieczenie jest
niewystarczające oraz o interwencjach mieszkańców i policji wobec osób
łamiących prawo. Dodatkowo informację o interwencjach policji potwierdził
obecny na spotkaniu funkcjonariusz policji. W związku z tym jednym z
uzgodnień poczynionych na spotkaniu było to, że zamontowane zostanie
lepsze zabezpieczenie bezpośrednio w wejściu na boisko do piłki nożnej,
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a sfinansowanie inwestycji zadeklarował obecny na spotkaniu wicedyrektor
Wydziału Oświaty, pan Wiesław Banaś.

1. Dlaczego do tej pory takie zabezpieczenie nie zostało zainstalowane ?
2. Czy Szkoła podjęła jakiekolwiek działania? Jednym z ustaleń ze spotkań w

Szkole w sprawie boiska był wymóg obecności osoby pilnującej porządku
i przestrzegania regulaminu podczas gdy boisko jest otwarte. Czy w
drugim semestrze roku szkolnego 2024/25 był wyznaczony pracownik,
którego obowiązkiem było przebywanie w soboty przy boisku Orlik oraz
pilnowanie porządku i przestrzegania regulaminu? Czy wywiązywał się z
powierzonych obowiązków?

3. Proszę o podanie odpowiedzi na pytania zawarte w punkcie 3 i 4 również w
odniesieniu do obecnie trwającego okresu wakacyjnego.

4. Czy począwszy od drugiego semestru roku szkolnego 2024/25 aż do chwili
obecnej, były dokonywane rezerwacje boiska Orlik w soboty? Jeżeli tak,
proszę o podanie wszystkich takich rezerwacji, w tym dla każdej z nich:
godzin rezerwacji oraz kto jej dokonał i na jaką kwotę.

Z poważaniem

Ewa Jemielity
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